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Särskilt investeringsbidrag till Clarebergs 
Ridklubb  

Förslag till beslut 
Idrotts- och föreningsnämnden beslutar att bevilja Clarebergs Ridklubb 323 000 kronor i 

särskilt investeringsbidrag till ridsporten. 

När projektet är genomfört ska det redovisas till idrotts- och föreningsförvaltningen. Om 

medlen inte används som avsett eller inte används fullt ut kan föreningen bli 

återbetalningsskyldig för del av eller hela beloppet. 

Sammanfattning 
Clarebergs ridklubb ansöker om kommunalt investeringsbidrag för att byta ut sin 

elbelysning på sin paddock vid Von Seths gata 11 425 33 Hisings Kärra. Föreningen har 

en gammal elbelysning vid sin paddock vilket gör att man inte kan använda den när det 

blir mörkt. Detta gör att man tappar en yta som motsvarar 50 procent att träna på samt 

möjligheten att utföra extra ridlektioner försvinner. Föreningen avser även att ordna till 

staket runt paddocken. Med ny elbelysning och ett renoverat staket så ökar föreningen sin 

aktivitet yta och ger möjligheten för fler extra ridlektioner till föreningens medlemmar. 

Den totala kostnaden för projektet beräknas till cirka 323 000 kronor. Finansiering sker 

genom eget arbete samt investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden. 

Förvaltningens bedömning är att Clarebergs Ridklubb är en väl fungerande förening och 

ser positivt till de åtgärder som föreningen avser att genomföra. 

Bedömning ur ekonomisk dimension 
Idrotts- och föreningsnämnden har tillsammans med berörda nämnder tagit fram 

Göteborgs stads plan för ridsport 2020–2024. I planen har ridsportens utmaningar 

identifierats som inkluderar behov av ökade resurser till drift och underhåll av ridsportens 

anläggningar. Idrotts- och föreningsnämnden har för 2023 avsatt 5 000 000 kronor 

öronmärkta till särskilt investeringsbidrag till ridsporten. Hittills har 5 000 000 kronor av 

anslaget beviljats. Bidraget ryms inom den totala ramen särskilt avsatt för ridsport under 

2023 som uppgår till 13 000 000 kronor. 

Bedömning ur ekologisk dimension 
Med investeringar i el förbättringsarbeten så blir föreningens anläggning mer klimatsmart 

och miljövänlig. Enligt idrotts- och föreningsnämndens anvisningar för 

investeringsbidrag så prioriteras ansökningar som planerar att genomföra 
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energibesparande åtgärder. Detta projekt faller inom ramen för denna prioritering och 

bedöms ha en positiv inverkan på miljön.  

Bedömning ur social dimension 
Förvaltningens bedömning är att de organisationer som föreslås särskilt 

investeringsbidrag till ridsporten har en verksamhet och ridanläggning som förbättrar 

möjligheten till en aktiv fritid för barn och unga och personer med funktionsnedsättningar 

i Göteborg. Genom beviljat bidrag till renovering, ombyggnation eller nybyggnation av 

ridanläggningen får föreningarna ökade förutsättningar att behålla eller utöka sina 

aktiviteter för barn och unga och personer med funktionsnedsättning 

Samverkan 
Ingen facklig samverkan har skett i ärendet. 
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Ärendet  
Förvaltningen föreslår att Clarebergs Ridklubb beviljas ett investeringsbidrag för 

renoveringsåtgärder kopplat till el belysning på deras anläggning vid Von Seths gata 425 

33 Hisings Kärra.  

Beskrivning av ärendet 
Clarebergs ridklubb ansöker om kommunalt investeringsbidrag för att byta ut sin 

elbelysning på sin paddock vid Von Seths gata 11 425 33 Hisings Kärra. Föreningen har 

en gammal elbelysning vid sin paddock vilket gör att man inte kan använda den när det 

blir mörkt. Detta gör att man tappar en yta som motsvarar 50 procent att träna på samt 

möjligheten att utföra extra ridlektioner försvinner. Föreningen avser även att ordna till 

staket runt paddocken. Med ny elbelysning och ett renoverat staket så ökar föreningen sin 

aktivitet yta och ger möjligheten för fler extra ridlektioner till föreningens medlemmar 

Föreningen har under en längre period kämpat med att få ekonomin att gå runt och under 

2022 samt 2023 har föreningen arbetat hårt för att skapa fler och nya intäkter, samt 

fokuserat på att minimera och kapa de kostnader som går. Trots ansträngningarna har 

föreningen inga likvida medel att avvara till större renoveringsåtgärder. Föreningen är 

således i behov av ett särskilt investeringsbidrag till ridsporten som motsvarar 100 

procent av totalkostnaden för projektet med att åtgärda belysningen runt paddocken. 

Den totala kostnaden för projektet beräknas till cirka 323 000 kronor. Finansiering sker 

genom eget arbete samt investeringsbidrag från idrotts- och föreningsnämnden. 

Förvaltningens bedömning är att Clarebergs Ridklubb är en väl fungerande förening och 

ser positivt till de åtgärder som föreningen avser att genomföra. 

Fakta om anläggningen  

Clarebergs Ridklubb arrenderar mark av kommunen och har, med hjälp av 

investeringsbidrag från nämnden, byggt till en byggnad med kansli, café, 

omklädningsrum och samlingslokal. Förutom denna byggnad består anläggningen av ett 

stall, manege, utomhuspaddock och terrängbana. 2015–2016 beviljades föreningen ett 

investeringsbidrag på 700 000 kronor och kommunal borgen på 2 400 000 kronor för 

renovering av ridhus, ombyggnation av stall och anläggande av ny rasthage. 

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen är positiv till Clarebergs Ridklubbs initiativ att renovera elbelysningen vid 

sin paddock och bedömer att föreningen är en väl fungerande förening och ser positivt på 

de åtgärder som föreningen avser att genomföra. 
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